

請詳閱注意事項

1. 懸挑平台一次限一人體驗。12歲以下兒童須由一位成人陪同。
2. 有心臟病、高血壓、懼高症、懷孕者等，請謹慎評估是否參與。體驗過程中如有身體不適，請隨時繞道下來。
3. 走道窄且有高低差，留意腳步、嚴禁推擠。
4. 懸挑平台上嚴禁倚靠玻璃、推擠或跳躍。
5. 請留意隨身物件及手機有掉落及砸傷觀眾風險。
6. 請提高對空間及高度的意識，如有任何導致危險的行為舉止，現場工作人員有權當場制止。

Please read the following precautions for the artwork carefully

1. The platform permits only one participant at a time. However, children under 12 must be accompanied by an adult.
2. People with heart conditions, high blood pressure, acrophobia or are pregnant must assess their own ability to participate. Please get off the work immediate if you experience any discomfort.
3. Mind your step. The passageway may be narrow and uneven. Pushing is strictly prohibited.
4. Leaning on the glass, pushing or jumping on the platform is strictly prohibited.
5. Falling object may cause injuries. Take care of your personal belongings and your mobile phone.
6. Keep in mind at all times that you are standing in an elevated space. Staff on site reserve the right to stop any hazardous behavior.

* 懸台的每一平方公尺靜負荷達500公斤。

* The static load of the platform is 500kg/m².